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Dato: 23.10.2019 
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Dagsorden  
 
 

REFERAT er godkendt  

314. Elevrådet 
 

Elevrådet forbereder fortsat 
byrådsdagen.  
Bestyrelsen foreslår, at 
Mikkel som formand går 
tilbage til overbygningen i 
forhold til muligheden for, at 
9. årgang kan varme mad og 
koge vand  

315.  Opfølgning på dialogmøde samt drøftelse af møde 
d. 12/11 med BU-udvalget  
 

Charlotte fremlagde de vigtigste 
pointer fra dialogmødet. Der er 
faldende elevtal i Viborg 
Kommune over de næste 10 år, 
og der arbejdes derfor med 
økonomiske rationaler og 
optimering af klasser. 
 
BU-udvalget opfordrer de lkale 
bestyrelser til at pege på 
løsningsforslag.  
 
Formand og næstformand har 
dialogmøde med politikerne d. 
29. oktober 2019. Hasse, Helle 
og Charlotte forbereder dette. 
 
 

316. 
 

Leg og læring v/Betina☺ Bestyrelsen producerede 
fremragende animationsfilm. 

317. Årshjul Sociale medier sættes på 



Drøftelse af det nye årshjul (tilgår inden mødet) 
 

årshjulet, og bestyrelsen 
præsenteres på et møde for de 
initiativer, der allerede er på 
skolen.  
 

318. Orientering  
- Aula/ny hjemmeside 
- Opfølgning på ”Kys-og-kør” 

 

Det skal skrives ud, at Tabulex 
fortsat virker og skal tilgås som 
normalt. 
”Kys og kør” undersøges 
fortsat. Indtil en evt. løsning her 
formulerer trafikansvarlig (JB) 
og bestyrelsen et skriv om 
sikker trafik i forbindelse med 
aflæsning, som sendes til alle 
forældre.  
 

319. Evt. 
 

Helles ”skriv” med en hilsen fra 
skolebestyrelsen sendes ud via 
Lisbeth.  
Kan børnene/elevrådet tænkes 
ind som ambassadører for 
trafiksikkerhed?  

 


